
Últims tràmits per a la planta de biomassa  
 
El ple de Cassà de dijous farà, si no hi ha imprevistos, l'aprovació provisional del 
projecte, que llavors ha d'anar a Urbanisme 
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 CASSÀ DE LA SELVA | R. VAN EECKHOUT  Cassà pot posar dijous punt i final a anys de 
tramitació i espera perquè la planta de biomassa que s'ha de construir al municipi acabi sent 
una realitat. L'equip de govern portarà al ple l'aprovació provisional del projecte, que haurà de 
ser ratificada posteriorment per la Comissió d'Urbanisme, en cas de rebre el vistiplau majoritari 
dels quatre grups representats al ple de Cassà (CiU, ERC, SI i PSC). Un cop s'hagin superat 
aquests darrers tràmits urbanístics, el següent pas ja seria l'inici de les obres de la nova planta, 
que queda a mans de l'empresa promotora. 
 
Segons va explicar l'alcalde de Cassà, Enric Bagué, quan s'acabi resolent aquest serà un factor 
de "creixement per al poble i això sempre és positiu". El batlle va valorar positivament l'entrada 
d'aquesta nova planta pel que fa a contractació de personal i per la generació d'energia que pot 
suposar, sobretot pel polígon industrial El Trust, que es troba al costat d'on s'ubicaria la nova 
infraestructura. 
 
Bagué va reiterar també la voluntat de respectar el medi ambient, i en aquest sentit va exposar 
que totes les mesures per evitar impactes estan garantides. De fet, fa unes setmanes l'alcalde 
va admetre que "sempre hi haurà algú que hi estarà en contra", però que la planta tindrà la 
mateixa alçada que la fàbrica que hi ha al costat, i que tot i que sí que sortirà "una mica de fum" 
i "hi haurà moviment de camions", l'impacte serà mínim. 
 
El batlle també va valorar positivament que l'empresa promotora, tot i els retards que ha patit el 
projecte, sempre s'ha mostrat disposada a continuar endavant. "L'empresa va començar amb 
moltes ganes, després va tenir el problema que la Generalitat va treure la subvenció a aquests 
projectes i va alentir el procés. Governi qui governi, des de dalt es facilita molt, però conforme 
vas baixant sempre hi ha problemes", va lamentar Enric Bagué fa unes setmanes en unes 
declaracions a Ràdio Cassà. 
 
Per la seva banda, el regidor d'ERC David Vila va recordar que el seu grup sempre ha votat a 
favor en tots els passos que s'han se?guit perquè el projecte avancés, i que el ple de dijous no 
serà diferent. Vila va valorar positivament la futura planta en tres sentits: la creació de llocs de 
treball, la generació energètica a través de fonts d'energia renovables i la gestió forestal que es 
produirà per tal d'obtenir la matèria primera per fer funcionar la planta. 
 
Després de l'aprovació inicial del projecte, que es va fer al setembre del 2012, la tramitació del 
projecte de construcció d'una planta de biomassa a Cassà de la Selva havia quedat pendent 
d'uns petits canvis mediambientals i de resoldre algunes al·legacions. Un any i dos mesos 
després, l'Ajuntament pot posar fi a la part administrativa d'aquest projecte, si el punt en el qual 
es votarà la seva aprovació provisional rep el vistiplau de la majoria. Tenint en compte les 
darreres votacions, no hi hauria d'haver impediments, ja que tots els grups s'hi han mostrat 
sempre favorables, amb l'única excepció d'una abstenció de SI al ple de setembre del 2012. 
 
Oposició al projecte 
 
En aquell mateix ple, un grup de veïns també es va posicionar en contra de la construcció de la 
planta de biomassa. Entre ells, hi havia l'antic regidor d'Urbanisme de Cassà, que va criticar la 
modificació del planejament urbanístic que s'havia fet per permetre que el projecte tirés 
endavant. A més, també van defensar que la construcció suposaria un elevat impacte 
ambiental. 
 



 
El ple de Cassà pot aprovar dijous el projecte de la planta de biomassa. Marc Martí 
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